
Fra: steinar.skjelanger@gmail.com [mailto:steinar.skjelanger@gmail.com] På vegne av Steinar 

Skjelanger 

Sendt: 6. mai 2015 13:59 
Til: Postmottak Meland 

Emne: Søknad om tilskot til utbygging av breiband 2015 

 

Viser til Rådmannens saksframlegg til kommunestyremøtet 6/5-2015, sak nr 40/2015 - Søknad 

om tilskot til utbygging av breiband 2015. 

 

Finst det eit kostnadsoverslag over utbygging av breiband i området Landsvik-Kårbø-Sætrevik-

Husebø-Skjelanger? Eg tvilar ikkje på Rådmannens vurdering av at det vil vere kostbart, men det 

kunne vore interessant å ha eit meir konkret tal på kva som ligg i dette. 

 

Mvh 

Steinar Skjelanger 
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